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Siyaset bir nevi adam yeme, adam eksiltme, ön açma işidir.İster kendi partin ve çalışma
arkadaşlarının arasından olsun, isterse muhalefet partilerinden olsun saldırı oklarını bertaraf
etme işidir. Acımasızca veya
haklı-haksız atılan kurşunlara kafa atma becerisidir.
Tezgahlanmaya çalışılan tüm olumlu ve olumsuzluklardan sıyrılabilme kabiliyetidir. 
Atanmışlarla seçilmişler arasındaki mücadelede galip gelme yeteneğidir. 
Kendi yol ve yöntemine göre bulunduğun alanı kontrol altına alabilme, postu deldirmeme
kurnazlığıdır.
Bunu sergileyebilen siyasetçiler dün de olmuştur bu gün de varlardır.
Ordu yerelinde de “yakın geçmişte” bu tanımlamaya uyan, hakkında oluşturulan parti içi
eleştirilere ve tüm çevrelerin yüklenmelerine rağmen halen ayakta kalabilen ve bunlara kafa
tutabilen tek adam tanıdım. 
Aslında Ankara merkezli yürüyen siyaset, Ordu’da onun sayesinde yerel merkezli olarak ağırlık
kazanıyor. 
Bunu da başaran, siyasetin yönünü şu an itibariyle yerele çeviren Enver Yılmaz’dır. 
Enver Yılmaz’ın Ordu Büyükşehir Belediye Başkanlığı adaylığından başlayan parti içindeki
sıkıntılı süreç halen normalleşmiş sayılmaz. 
Daima siyasi okların hedefindeki adamdır. 
Ancak şu ana kadar isabet almamıştır. Yarası yoktur. Bunca uğraşılar karşısında yıkılmamıştır. 
Enver Yılmaz hedef olmayı belki de kendisi istiyor. Böyle bir siyasi çalışma sergiliyor.
Gündemde kalıyor. Hem yerelin hem de genelin dikkatlerinden düşmüyor. 
Kendine münhasır siyaset yapma yöntemiyle kavgacı, agresif, hırçın, ısrarcı, “kimine göre” kaba
ve kendini beğenmiş kibirli tavırlarıyla tanınıyor. 
Birçok olumsuzluğu da bu karakteristik ve karizmatik yapısıyla bertaraf etmeyi başarıyor. 
Parti içi mücadeleleri, bürokrasiyle kavgaları siyaseten başarılarını pekiştiriyor. Bu tarzından
dolayı da şu ana kadar başına bir arıza geldiği görülmedi.
ENVER YILMAZ; BELEDİYE ÇALIŞMALARINDA NE KADAR BAŞARILI?
Bu soru kişiye göre farklı değerlendirilmelidir.
Objektif bir analiz yapılacak olursa; büyükşehir belediyesinin çalışmalarında başarılı olduğu
anlaşılacaktır. 
Enver Yılmaz; vaatlerini yerine getirebilecek ısrarını, hırçınlığını ve kararlı tavrını ortaya koyma
iradesini sonuna kadar kullanmaktadır. Siyasi mücadelesini nasıl ısrarla sürdürüyorsa hizmet
yapma noktasında da inatçılığını sürdürmektedir. Yaklaşık 3 buçuk yıllık başkanlık döneminde
yapmak istediği işi yapma kararlılığında üstüne adam tanımadık. 
Doğru veya yanlış.. kafasında bir hizmet tasarlamışsa yola koyulmakta tereddüt etmemektedir. 
“Ordu’yu butik kent yapacağız” sözünü yavaş yavaş hayata geçirmeye çalışmaktadır. 
Sahil güzergahında bulunan binaların boyanması ile başlayan “estetik şehir” projesi Fatsa, Ünye
ve Altınordu ilçelerinde başlamış durumdadır. 
Ancak şehir içlerine bakıldığında şu an itibariyle hiç de estetik bir görüntüye sahip olunmadığı
da görülecektir. Bu örnek Fatsa’da daha belirgin bir şekilde meydana çıkıyor. Uzun zamandır
Fatsa’nın ana caddeleri yürünemez haldedir. Tabii ki zamana ihtiyaç vardır. Umarım bu yaz
bitiminde bu olumsuzlukları konuşmuyor olacağız.
750 kilometrelik “sıcak asfalt yol projesi” bu yılsonunda tamamlanacak. İlimizin tüm grup
mahalle yolları sıcak asfaltla bezenmiştir. Akkuş’tan, Mesudiye’ye kadar sıcak asfalt yollar
yapılmıştır. Büyükşehir bunu başarmıştır. Dolayısıyla bu hizmet göz ardı edilemez. 
Zaten; Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı olması göreviyle Enver Yılmaz’dan beklenen Ordu’ya
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hizmettir. 
Siyasi çekişmeleri, parti içi mücadeleleri, hırçınlığı, ısrarcılığı, kavgacı tavrı sokağı bağlamaz.
Dikkatini de çekmez. Sokak yapılana bakar. Öyle de oluyor. 
Hafızalarda yer edecekse “Ordu’ya yaptığı hizmetlerle yer edecektir.” Siyasi kavgaları gelip
geçicidir. 
Biz yapılan hizmete bakmakla mükellefiz. Yapılmayanları eleştirmekle. 
Enver Yılmaz başarılı mı?
Hiç kuşkusuz ki hepimizin bir analizi olacaktır… 
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